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§ 8 

Svar på skrivelse om livslångt lärande 

AMN 2015-0160-01.01. 

Arbetsmarknadsnämndens beslut 

1. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att hänvisa till 

förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen.  

2. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att ge förvaltningen i 

uppdrag att med utgångspunkt från kommande 

regeringsförslag gällande rätt till vuxenutbildning, ta fram 

ett förslag till en fördjupad urvalsordning för antagning till 

kommunal vuxenutbildning på gymnasial nivå. 

3. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att ge förvaltningen i 

uppdrag att utreda vilka målgrupper som i första hand ska 

beredas plats inom kommunal vuxenutbildning på gymnasial 

nivå. 

4. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att ge förvaltningen i 

uppdrag att ta fram förslag på hur fler stockholmare kan få 

tillgång till information och vägledning som gynnar ett 

livslångt lärande. 

5. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att ge förvaltningen i 

uppdrag att utreda och lägga förslag på hur fler utrikesfödda 

personer ska kunna antas till kommunal vuxenutbildning. 

Ärendet 

Arbetsmarknadsförvaltningen har mottagit en skrivelse om livslångt 

lärande från Emilia Bjuggren m.fl. (S), Awad Hersi (MP), Tina 

Kratz(V) och Armina Etminan (Fi). 

 

Skrivelsen innehåller följande frågor till förvaltningen: 

1. Hur ser regelverket kring antagningen till vuxenutbildning, 

inklusive yrkesvux och yrkeshögskolan, ut?  

2. Vilka prioriteras när antalet behöriga sökande överstiger 

antalet platser?  

3. Utifrån dagens ramar, finns det behov av ytterligare 

prioriteringsregler för antagning till vuxenutbildning när 

antalet behöriga överstiger antalet platser?  

4. Vilka förändringar av antagningsregler och prioriteringar 

skulle behövas för att öppna upp för fler att få chansen att 

läsa inom vuxenutbildningen?  

5. Vilka hinder och utmaningar finns i samverkan mellan olika 

delar av staden samt med externa aktörer? 

6. Hur ska staden klara den nya majoritetens ambitionshöjning 

vad gäller möjligheten för fler att läsa inom 

vuxenutbildningen, inklusive yrkesvux?  
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7. Vilka ytterligare reformer och satsningar är nödvändiga för 

att nå ett läge där Stockholmarna har tillgång till livslångt 

lärande, omutbildning och vidareutbildning genom hela 

livet?  

Arbetsmarknadsförvaltningens svar och förslag 

Förvaltningen redogör i ärendet för vilka regler som finns för 

antagning och urval inom komvux, yrkesvux och inom 

yrkeshögskola. 

Förvaltningen föreslår att nämnden ger förvaltningen i uppdrag att 

ta fram ett förslag till en fördjupad urvalsordning inom komvux på 

gymnasial nivå för att möjliggöra urval bland individer inom en 

grupp. Det finns inte behov av förändringar kring antagning och 

urval för att öppna upp för fler att få läsa inom komvux. 

Utmaningar i samverkan med andra aktörer handlar om att 

arbetslösa personer i större utsträckning bör få vägledning till 

studier och ha studier som en del i sin planering mot jobb. Det 

handlar också om att förvaltningen tillsammans med 

Arbetsförmedlingen lyckas skapa framgångsrika kombinationer av 

arbetsmarknadsinsats och studier. 

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 

8 oktober 2015. 

Beslutsgång 

Ordföranden Emilia Bjuggren (S) föreslog, med instämmande från 

samtliga ledamöter, att nämnden skulle besluta enligt förvaltningens 

förslag till beslut. 


